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SLOVENSKO: „Vieš,  aj kto je gay?“ opýtal sa ma známy a povedal meno prezidentkinho
hovorcu. Otázka, ba ani odpoveď ma neprekvapila. Lebo veď gayovia a sexuálne menšiny sú
v týchto dňoch témou číslo jedna. A niektorí len priznávajú to, čo sme už vedeli.

Od vraždy mladého páru geyov sa o ničom inom nehovorí. Menšine LGBT sa venovali v parlamente aj
v Bruseli. Téma  prekryla tému energií a zdražovania.

Dvojnásobnú vraždu homosexuálov  vyhodnotili ako teroristický útok. Až potom sa zistilo, že
primárnym cieľom vraha nebola sexuálna menšina, ale premiér. Po vražde sa celá naša pozornosť 
sústredila na ochranu LGBT menšiny a na jej práva. Pochody, dúhové vlajky, slzy v očiach, témy
diskusných relácií. A tiež rokovanie parlamente. To všetko sa  nieslo v duchu ich ochrany.  Neviem,
či po zistení skutočnosti, že v hľadáčiku mladého vraha boli politici, sprísnila sa aj ich ochrana.
Neviem,  či aj bezpečnosť poslanca Róberta Fica chránia policajti.

Práve Fico sa opäť nechal počuť, čo si o tom všetkom myslí. V úvode svojho vystúpenia na tému
Prepáčte mi, ale ja som ľavičiar, aby nebolo chudoby, nie aby si dvaja homosexuáli mohli osvojiť
dieťa, sa pýta: „Viete už konečne, aké budú ceny energií? Lebo všetci to vedia, len my na Slovensku
to nevieme.“

Ako už téma napovedá, bývalý trojnásobný premiér sa dotkol aj problémov
sexuálnych menšín

Hovorí,  že násilné presadzovanie témy LGBT tak, ako to robí  Čaputová,  Heger a vláda, viac škodí,
ako pomáha tejto menšine. Kritizuje návrh zákona, o ktorom pod tlakom vypätej situácie po vražde
rokovali v parlamente. Za protiústavné v ňom považuje riešenie bezpodielového vlastníctva, ktoré sa
podľa platných zákonov vzťahuje na inštitút manželstva – a to partnerské spolužitie nespĺňa.  Tento
zákon podľa neho dláždil cestu k adopcii detí homosexuálnymi pármi.

„Tak ma teraz upáľte! Ja si neviem predstaviť, že dvaja muži homosexuáli by si mali osvojiť
a vychovávať dieťa. Som za, aby sme riešili majetkové pomery a zdravotnú dokumentáciu. Majme
úctu k tým menšinám, ja ju mám, ale mám ju aj v tom, aby som povedal Čaputovej: Pani prezidentka,
skončite s tým, lebo nasierate celú krajinu!“ hovorí Fico.

Nevyhol sa ani tomu, že sa ocitol na zozname vraha. Myslí si, že sa ta dostal preto, lebo je ľavicový
politik a vrah sa inšpiroval Breivikom – a ten, ako vieme, vraždil ľavicovú mládež.

„Ale to nie je moja téma číslo jedna,“ hovorí Fico,  „mňa ako ľavičiara zaujíma, či budú mať ľudia čím
kúriť, či budú mať za čo kupovať potraviny, ako to bude v zime s operáciami. Každý z nás má nejaké
srdce, každý má vzťah k niečomu, tak rešpektujme sa navzájom.“
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